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Transportudvalget har i brev af 28. juli 2015 stillet mig følgende spørgsmål 

(TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter ønske 

fra Jacob Mark (SF). 

Spørgsmål nr. 8: 

Finder ministeren det rimeligt, at pendlerne i Hvalsø og Lejre ønsker halvti-

mesdrift gennem hele køreplanen, 20 minutters drift i myldretiden samt øget 

nattogsbetjening? 

Svar: 

Jeg synes det er helt naturligt, at man lokalt ønsker sig en så god trafikbetje-

ning som muligt. Samtidig må jeg dog også bemærke, at lokale forbedringer 

ikke må føre til et togprodukt, der samlet set er mindre attraktivt.   

Generelt må jeg bemærke, at DSB’s køreplan overholder de krav, som er fastsat 

i kontrakten. Den følger af en aftale af 10. marts 2015 mellem den tidligere re-

gering og SF og EL om togtrafikken 2015-2024. Det er ifølge denne nye kon-

trakt op til DSB i dialog med bl.a. de lokale pendlere at afveje fordele og ulem-

per ved forskellige køreplanskoncepter for den samlede strækning, som samti-

digt lever op til kontraktens trafikale krav og dens økonomiske ramme. 

Med venlig hilsen 

Hans Chr. Schmidt 
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